
Zápis č. 1/2015

z jednání výboru ŽP, kultury a sportu MČ Praha – Velká Chuchle, konaného dne 21.1.2015

Přítomni:
Ladislav  Kadeřábek,  Jiří  Špaňhel,  Robert  Pořízek,  Vladislav  Houška,  Ing.  arch.  Eva 
Kratochvílová

Předmětem jednání bylo:

1. údržba pozemků - zeleně ve správě MČ:

 výbor řešil priority údržby pozemků se zelení

1) psí park – Černá rokle 

2) pomník  na  náměstí  Chuchelských  bojovníků  –  vytvořit  návrh, 

realizace  duben  2015,  prořez  stromů  a  keřů,  záhonky  –  okrasné 

traviny

3) obnova cesty od psího parku ve směru na Slivenec na parc. č. 1190/5 

v k.ú. Velká Chuchle

4) sad na parc. č. 1038/3 v k.ú. Velká Chuchle – zadat studii, možnost 

spolupráce s vysokými školami – FA ČVUT, ČZU, vyhlášení veřejné 

soutěže o návrh, následně žádat o finance přes granty

5) odstranění náletů a provést zdravotní probírku stromů na pozemcích 

vedle Čechoslovanu, parc. č. 869/8, 869/1, 867/1 (více vlastníků, MČ 

vlastnická práva ½) a 867/3 (více vlastníků, MČ vlastnická práva ½) 

v k.ú. Velká Chuchle

6) úprava svahu pod „Žákovým lomem“

7) sečení zatravněných pozemků - průběžně

 výbor se dohodl, že by bylo vhodné sestavit plán letní údržby – obdoba plánu 

zimní údržby (priority, četnost sečení,…), o kterém bude hlasováno na příštím 

výboru ŽP, kultury a sportu MČ Praha – Velká Chuchle

 Výbor se shodl, že tento návrh předloží na zastupitelstvu

2. Seznámení výboru s projektem Centrum Chuchelský háj:

 vstupní místa, běžecké trasy, cyklotrasy, lyže běh, inline dráha
 výbor  řešil  množství  cyklotras  a  možnosti  jejich  redukce;  způsob  oddělení 

běžců a chodců od cyklistů; možnosti parkování – u Žákova lomu, na bývalé 
skládce ve směru na Slivenec

 výbor se shodl, že tento záměr předloží na zastupitelstvu



3. Finanční příspěvky pro spolky a organizace

 Výše příspěvku 5-20 tisíc Kč, výše se bude stanovovat dle členské základny a 
přínosu pro MČ Velká Chuchle

 Podmínka pro udělení příspěvku – vypracování plánu na daný rok a na konci 
roku hodnocení dodržení plánu

 Výbor se jednomyslně shodl
 Výbor se shodl, že tento návrh předloží na zastupitelstvu

4. Výbor byl seznámen se změnami v legislativě a prováděcích předpisech o povolování 
kácení dřevin rostoucích mimo les – na toto téma byl uveřejněn článek na webových 
stránkách MČ a ve zpravodaji

5. Výbor  byl  seznámen  se  změnami  v legislativě  týkající  se  nakládání  s  odpadem a 
povinnosti třídit bioodpad a kov – pro MČ nevyplývají nové povinnosti a nadále se 
operuje  se systémem HMP – sběrné dvory,  mobilní  sběrný dvůr,  VOK, BIOVOK 
(možno objednat více než bylo kvótami přiděleno, ale hradí sama MČ) a nebezpečný 
odpad.  Na téma  bioodpad  byl  na  nástěnku MČ vyvěšen  článek  s upozorněním na 
možnost objednat si individuální svoz bioodpadu – pro občany.

Zapsala:

Ing. arch. Eva Kratochvílová

Ladislav Kadeřábek
Předseda výboru ŽP, kultury a sportu


